



**MÄLARDALENS**  
— **STUDENTKÅR** —

**LF-Protokoll**

LF-sammanträde

2023-05-02

# Protokoll fört vid linjeföreningsssammanträde

Protokoll nr XX, 2022/2023

Datum: 2023-05-02

Tid: 17:15

Plats: Kårhuset J3

## Kallade

### Studentkårens representanter

- X Nurfer Aslan, Kommunikatör
- X Ida Hultman, studentskyddsombud

### Studentföreningars representanter

- Namn, ELSA
- X Valentina Vargas, Sexmästeriet
- X Erika Johansson, Sexmästeriet
- Lisa Haneskog, Sexmästeriet

### Linjeföreningars representanter

- X Måns Fornelius, ALF
- Namn, ALF
- Hanna Koskitalo, Beware
- Tea Carsbrant, Beware
- Ellinor Dahlberg, Esekon
- Namn, Esekon
- X Mathilda Nilsson, iDesign
- X Wilma Krising, iDesign
- X Ellen Lindberg, iDesign
- Alfa Wester, Innovare
- Namn, Innovare
- X Joachim Arnkvist, MI
- Frida Hallgren, MI
- Fanny Bäcksholm, MI
- X Nike Wesslund, Morsan
- Emma Eriksson, Morsan
- Daniel Ståhl, Morsan
- Mariann Grimhäll, VIPS
- Malin Andersson, VIPS

## Ständigt adjungerande

- Tommie Hultgren, (Ordförande)
- Enkhuun Enkhmandakh, (Vice ordförande)
- Lova Libert, (Studentinflytandeansvarig)
- Laila Alias, (Näringslivsansvarig)
- Ida Hultman, (Huvudstuderandeskyddsombud)
- Gyuryeon Yeon (Kommunikatör)
- Jiranan Khamphai (Eventansvarig)

## 1. Formalia

### 1.1. Mötets öppnande

17: 26

### 1.2. Fastställande av röstlängd

Röstlängd fastställd till XX

iDesign, 3 röster

### 1.3. Mötesordförande

Nurfer Aslan, Kommunikatör

### 1.4. Mötessekreterare

Ida Hultman, Huvudstuderandeskyddsombud

### 1.5. Val av justerare tillika rösträknare för sammanträdet

Valentina Vargas

### 1.6. Adjungeringar

### 1.7. Fråga om sammanträdet stadgeenliga utlysande

### 1.8. Anmälan av övriga frågor

### 1.9. Fastställande av dagordning

### 1.10. Föregående sammanträdesprotokoll

Kåren:

-J3

-Lf pubar

-Fester

-Strukturmöte

Sexmästeriet:

- Ska hålla i collegefest

-30 april vinbrännboll , kl.13.00 (djurgårdsparken)

Esekon:

- Bowlingkväll i maj någon gång

- Har haft pluggstugga, ska ha en till pluggstuga i maj igen

- Ska hålla i en LF pub

- Ska göra ett inriktnings evenemang där de hittar gamla studenter inför
- Biljardturnering

iDesign:

- Bytt styrelse
- Planerar klackrace någon gång i april, möjligtvis fest på J3 efter
- Planerar examensfest för sistaårs studenterna
- 19 april, föreläsning evenemang med AFRY

MI:

- Planerar ett event i 21 april, medlemsevent för att ge tillbaka till medlemmar och firar att ... fyller 20 år
- Diskussion 7 klagomåls lunch om hur man kan förbättra utbildningen
- Bokbord, på campus
- Planerar examensbal för medlemmar i
- Håller i torsdagsevent varannan torsdag, allt från filmkväll till biljardturnering (nyktert event)

Morsan:

- Har LF pub 5 april med beware
- Studiekvällar, ovveping m.m med vision

VIPS:

- Försöker få till en ny styrelse
- Osäkra på om de kommer genomföra en rookieperiod, har inga generaler i nuläget. Kan genomföras om studenter kan tänka sig ställa upp från andra föreningar

## 2. Rapporter

### 2.1. Studentkåren rapporterar

- Fokus ligger på SFS FUM vilket är 4-10 maj.
- J3, brist på personal och stängt pga sjukdom. Viktigt att ha kårare till pubar och fester. Hur gör man det attraktivt för studenter att kåra?
- G6 ska tas över av utomstående (Jirik Glada gåsen i Västerås) vi kan fokusera mer på j3
- Ändrat öppettider i kår-expeditionen, Måndagar Västerås 11.30 – 13.30. Eskilstuna tisdagar 11.30 – 13.30
- Full moon J3 nästa helg, se till att köpa biljett.
- Big day hölls i J3 i fredags. Kåren måste komma ihåg att tagga alla LF. Var lite oklarheter kring biljettförsäljningen för studenterna. Vem fick gå? Måste man ha biljett?

## **2.2. (ELSA) rapporter**

- Mälardalens studentkår kan se vad som är statusen, om Elsa finns kvar.

## **2.3. (Sexmästeriet) rapporter**

- Evenemang 20/5. Beerpong turnering. Från kl 13 .00 på vakteln och 18.00 på J3
- Sommarkalas i Juni, datum ej bestämt

## **2.4. (ALF) rapporter**

- Sittning 19/5 med Morsan. Kåren kan vara med och marknadsföra. Ska hållas på J3.

## **2.5. (BEWARE) rapporter**

## **2.6. (Esekon) rapporter**

## **2.7. (iDesign) rapporter**

- Examensmiddag 26/5 för sina studenter
- Klackracet kommer inte bli av som planerat, blir uppskjutet till i höst.

## **2.8. (Innovare) rapporter**

## **2.9. (MI) rapporter**

- Har nyligen valt in en ny styrelse i MI

## **2.10. (Morsan) rapporter**

## **2.11. (VIPS) rapporter**

# **3. Ärenden**

# **4. Beslutsuppföljning**

## 5. Övriga frågor

Morsan: Om ni inte har ovar i rätt storlek inne, vad gör man då?

Kontakta Ida från studentkåren om ni vill ha fler ovar till kår-expeditionen. Vi kan då kolla hur möjligheterna ser ut att beställa fler till hösten.

iDesign: Är lite osäkra kring funktionen med sektioner och hur det gynnar oss som linjeförening. Hur funkar de olika positionerna, blir det inte mycket mer arbete?

Vi på kåren kan prata med Enkhluun och Andrea om att ta fram mer information om vad det innebär att bli sektioner och den nya strukturen.

Kåren byter positioner, olika bud om vem man ska prata med om olika saker. Kan man kommunicera med exempelvis event som sedan tar det vidare till kommunikatör? Ett förslag för att underlätta för LF

## 6. Nästa sammanträde

Nurfer skickar ut förslag på dagar för nytt LF möte på Teams. Sista mötet innan sommaren.

## 7. Sammanträdet avslutande

18:04

---

, Mötesordförande

---

, Mötessekreterare

---

, Justerare

---

, Justerare